
PROTOKÓŁ  Nr  XLV/2018
Z OBRAD  NADZWYCZAJNEJ  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU

odbytej  w dniu  21 sierpnia  2018 roku.

Obrady  sesji Rady Miejskiej w Chodczu  rozpoczęły się o godz. 17:00 i trwały do
godz.   18:00   na    sali   konferencyjnej  Urzędu  Miasta  i  Gminy  Chodecz  I  piętro.
Uczestniczyli  w obradach radni według załączonej  listy obecności,   Burmistrz  Chodcza –
Jarosław Grabczyński, Radca Prawny -  Dorota Grabczyńska,  Pani Monika Matuszewska –
Inspektor  ds.  księgowości  Oświaty,  nieobecna  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Danuta
Nowakowska, .

Ad. 1. Przewodniczący Rady Miejskiej Anna Twardowska  dokonała  otwarcia  XLV
nadzwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej  w Chodczu,   powitała  wszystkich uczestniczących tj.
Burmistrza  Chodcza   Pana  Jarosława  Grabczyńskiego,  Radcę  Prawnego   Panią  Dorotę
Grabczyńską,  radnych  i  pracowników Urzędu Miasta i Gminy Chodecz oraz wszystkich
przybyłych  na dzisiejszą  sesję  .  Według listy obecności   Przewodnicząca  Rady Miejskiej
stwierdziła,  iż  na sali  obecnych jest  12 radnych  co stanowi że   Rada  Miejska może
obradować  i podejmować prawomocne uchwały.  
Zaszła konieczność i projekty uchwał zostały omówione na posiedzeniu Komisji Budżetu i
Finansów oraz Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej. Przewodnicząca poprosiła aby
wprowadzić powyższe tematy do porządku obrad.
W  związku  z  tym  Przewodnicząca  Rady  zaproponowała   iż  odczyta  porządek  obrad
dzisiejszej  sesji  z  wprowadzonymi zmianami.   Po odczytaniu  zwróciła  się  do radnych o
przegłosowanie.  Poddała  pod  głosowanie  odczytany  porządek  obrad,   za  głosowało  12
radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. W związku z tym Rada Miejska  w Chodczu obradowała
według przyjętego porządku obrad jak niżej.
Porządek  obrad.
1. Otwarcie.

- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych    
           wniosków z posiedzeń Komisji,
       -  dyskusja,
4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2018 .
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - M. Matuszewska,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XLV /295/2018,



5.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
alkoholowych odrębnie dla poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych przeznaczonych
do spożycia w miejscu i  poza miejscem sprzedaży zasad usytuowania na terenie  miasta  i
gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Mecenas,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XLV /296/2018,
6.  Podjecie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  „Lokalnego  Programu
Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz na lata 2017-2023”.
       -     przedłożenie   informacji -  A. Drzewiecka,
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XLV / 297 /2018,
7.   Interpelacje i zapytania  radnych.
8.   Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
9.  Zakończenie  obrad  sesji.
Następnie przystąpiono do realizacji dalszych punktów porządku obrad.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  zwróciła się  o głosowanie nad  przyjęciem  protokołu z
poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Chodczu który jest do wglądu w biurze  Rady Miejskiej.
Za  przyjęciem  głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,   wstrzymało  -0.  Przewodnicząca
stwierdziła, iż protokół z poprzedniej  sesji został przyjęty.

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
Burmistrz  Chodcza  P.  Jarosław  Grabczyński  przedłożył  informację  ze  swej  działalności
wskazując iż odbywają się spotkania w sprawie dożynek z różnymi osobami, dzisiaj odbyło
się spotkanie ze starostami dożynek i z ks. Proboszczem. Wszystkie sprawy sa rozłożone kto
co ma  wykonywać. Każdy wie co ma zrobić. Jest z tym przygotowaniem trochę zachodu, ale
od tego są dożynki, żeby to wszystko przygotować, oby tylko pogoda dopisała, termin jest
niezmienny i nic nie wpłynie na jego zmianę.
- z dofinansowań na które mamy podpisane umowy, inwestycje są realizowane, i te które się
kończą  to  wiemy,  że  będziemy  wnioskować  o  płatność,  niekiedy  jest  to  trudniejsze  niż
podpisanie  umowy,  ponieważ  pieniędzy  możemy  nie  dostać  w  tym  roku.  Jest  już  taka
informacja że ze zwrot za poniesione koszty w związku z przebudową stacji uzdatniania wody
razem ze  studnią,  będzie  to   1  mln  zł.  przekazano  oficjalnie,  że  jeżeli  zostanie  złożony
wniosek na początku września , to będzie na koniec grudnia najwcześniej, przypuszczamy
taki wariant , że nie będzie tych pieniędzy w tym roku, z targowiska też nie będzie środków w
tym roku , za jego wykonanie tam też jest równy 1 mln zł dotacji. To będzie miało dość Duzy
wpływ na budżet tego roku, ale to będziemy myśleć jak będzie ku termu czas i potrzeba. 
przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,

- dyskusja,
Ad. 3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
1) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej – 
2) Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów
       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych    
           wniosków z posiedzeń Komisji,



       -  dyskusja,
Ad. 4.  Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta  i
Gminy    Chodecz na rok 2018 .
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - M. Matuszewska,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XLV /295/2018,
Ad. 5.   Podjęcie uchwały w sprawie  maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów
alkoholowych odrębnie dla poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych przeznaczonych
do spożycia w miejscu i  poza miejscem sprzedaży zasad usytuowania na terenie  miasta  i
gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Mecenas,
Mając  na  uwadze  zmianę  Ustawy  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu
alkoholizmowi  oraz  ustawy  o  bezpieczeństwie  imprez  masowych  należało  ustalić
maksymalną  liczbę  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  odrębnie  dla
poszczególnych   rodzajów  napojów alkoholowych  przeznaczonych  do spożycia w miejscu
jak i poza miejscem sprzedaży oraz zasady usytuowania na terenie Miasta i Gminy miejsc
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych . 

Redagowanie treści uchwały było wynikiem konsultacji na komisjach Rady Miejskiej
w Chodczu oraz  zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Chodecz .
Mając na uwadze powyższe proszę o podjęcie przez Radę Miejską w Chodczu przedmiotowej
uchwały.
Opinia  Komisji  Obywatelskiej  i  Ochrony  Środowiska  jest  pozytywna  wskazała
Przewodnicząca Pani Ewa Kwiatkowska.
Radni  Rady Miejskiej co do powyższego tematu nie podnosili dyskusji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  odczytała projekt uchwały w sprawie  maksymalnej liczby
zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  odrębnie  dla  poszczególnych  rodzajów
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży
zasad  usytuowania  na  terenie  miasta  i  gminy  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów
alkoholowych i  poddała  uchwałę  pod głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,
wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała  Nr  XLV/296/18
została podjeta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

       Ad.  6.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  „Lokalnego
Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz na lata 2017-2023”.

W dniu 22 czerwca 2018 roku na sesji Rady Miejskiej przyjęto „Lokalny Program
Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz na lata 2017-2023″.

Burmistrz Chodcza złożył wniosek o wpis „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta
i  Gminy Chodecz  na  lata  2017-2023″  do  Wykazu  programów rewitalizacji  województwa
kujawsko-pomorskiego.  Wpis  do  Wykazu  programów  jest  warunkiem  koniecznym  do
ubiegania się o wsparcie na projekty rewitalizacyjne w ramach RPO WK-P 2014-2020.

Program  rewitalizacji,  aby  mógł  zostać  wpisany  do  ww.  Wykazu,  musi  posiadać
określone cechy i elementy – zgodne z dokumentem „Wytyczne w zakresie rewitalizacji w
programach operacyjnych na lata 2014-2020”, Ministra Rozwoju z dnia 2 sierpnia 2016 r.



W wyniku oceny „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz na lata
2017-2023″,  Urząd  Marszałkowski  przyjął  program  rewitalizacji,  jednak  sformułował
sugestie dotyczące  zalecanych  zmian w Programie Rewitalizacji. W związku z powyższym,
wprowadzono  korekty   do  Programu  Rewitalizacji,  wynikające  bezpośrednio  z  uwag
zgłoszonych przez Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego.               
Opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej jest pozytywna wskazał Przewodniczący
Pan Wiesław Feliniak. 
Radni Rady Miejskiej nie podnosili  dyskusji w powyższym temacie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały   zmieniającej uchwałę w sprawie
przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz na lata 2017-2023”
i poddała uchwałę pod głosowanie.  Za głosowało 12 radnych, przeciw -0, wstrzymało -0.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała Nr XLV/297/18 została  podjęta  i
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Ad. 7.   Interpelacje i zapytania  radnych.
Radnie nie zgłaszali żadnych interpelacji.

Ad. 8.   Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
Radni nie wnosili  spraw bieżących jak i wolnych wniosków.

Ad. 9. Zakończenie  obrad  sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad  wypowiedziała  „ zamykam
obrady dzisiejszej XLV sesji Rady Miejskiej w Chodczu”.

Przewodniczący
Rady Miejskiej

Anna Twardowska


